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Protokół Nr  5/08 

z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu 21 lutego 2008 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: teren Miasta i Biuro Rady Miejskiej 

 

Tematyka  Komisji:  

W terenie: 
1. Otwarcie posiedzenia - godz. 10.00 w MOPS, ul. Krótka 1. 

2. Wizytacja następujących obiektów w mieście: 

a) Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

b) Przedszkola Nr 1, 

c) modernizowanych pomieszczeń do indywidualnej rehabilitacji osób niepełnosprawnych 

w obiekcie hotelu ZOSiK przy ul. Moniuszki, 

d) Przedszkola Nr 2 przy ul. Chopina, 

e) Przedszkola Nr 3 przy ul. Kochanowskiego. 

W Biurze Rady Miejskiej: 
3. Wnioski z przeglądu w/w obiektów. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 10.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 

Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad 2 
 

Komisja zwizytowała następujące obiekty w mieście: 

a) Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

b) Przedszkola Nr 1, 

c) modernizowanych pomieszczeń do indywidualnej rehabilitacji osób niepełnosprawnych 

w obiekcie hotelu ZOSiK przy ul. Moniuszki, 

d) Przedszkola Nr 2 przy ul. Chopina, 

    e) Przedszkola Nr 3 przy ul. KochanowskiegoKomisja zapoznała się z pracami 

prowadzonymi w białogardzkim Domu Kultury, wizytując poszczególne 

pomieszczenia. 

 

Ad 4 

 
Przewodniczący Komisji zgłosił wniosek o poszerzenie porządku Komisji o następujące 

projekty uchwał oznaczone drukami: M, N, G, J. Wniosek został uwzględniony w głosowaniu: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

Komisja rozpatrzyła następujące projekty uchwał: 

- w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk M, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4 (jednogłośnie). 

 

- w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” – druk N, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Leszczyk – zgłosił uwagę, że wniosek musi być uzasadniony i zgodnie z porządkiem 

powinien dotyczyć nadania Honorowego Obywatelstwa. Radny uważa, że należy powrócić 

do uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa, gdzie należy dostosować 

zapisy dotyczące Zarządu Miasta  i sporządzić wzór wniosku. 

Komisja nie głosowała w/w projektu uchwały. 

 

-  w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa hali sportowej 

przy Gimnazjum Nr 1 przy ul. Świdwińskiej w Białogardzie” – druk G, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Turnik – stwierdził, że Burmistrz zapewniał, iż nie rozpocznie żadnej inwestycji, gdy nie 

będzie współfinansowania. 

Z-ca  Burmistrza – wyjaśnił, że mieliśmy zapewnienie otrzymania środków, ale Sejmik skreślił 

dofinansowanie tego zadania. Jeśli będzie duże zaawansowanie inwestycji istnieje 

możliwość pozyskania środków do 30%  kosztu zadania. 

J.Leszczyk – stwierdził, że może pojawić się możliwość pozyskania dodatkowych środków, 

zwłaszcza pod koniec roku, gdy w ostatniej chwili są problemy z jej wydaniem przez inne 

samorządy. 

J.Turnik – stwierdził, że hala jest niewymiarowa. 

Z-ca Komisja  - wyjaśnił, że nie było miejsca ale spełnia wymogi dofinansowania z zewnątrz. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4 ( jednogłośnie). 

 

– w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację 
przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa Hali sportowej przy Gimnazjum Nr 1 przy ul. 

Świdwińskiej w Białogardzie” – druk J, 
 Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-4 ( jednogłośnie). 

 

- w sprawie zgody na sprzedaż przez Burmistrza zabudowanej nieruchomości gruntowej – 

druk H, 
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 

J.Turnik – zgłosił wniosek, aby sprzedaż budynku przy ul. Wojska Polskiego 8 odbyła się w 

momencie spełnienia wszystkich wymogów pozwalających na prowadzenie działalności . 

Wniosek Komisji: 
Komisja wnioskuje, aby sprzedaż budynku przy ul. Wojska Polskiego 8 odbyła się w 

momencie spełnienia wszystkich wymogów pozwalających na prowadzenie działalności . 

Wniosek przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

Komisja zaopiniowała w/w projekt z wnioskiem pozytywnie, głosując: za-4 ( jednogłośnie). 
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– zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard na 

lata 2003-2010 – druk F,  
Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

  

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Jarosz – brakuje ul. Polnej i chodnika przy ul. Komara. Była obietnica Burmistrza w tej 

sprawie. 

Z-ca Burmistrza  – odpowiedział, że jest zapis w budżecie pt. ul. Polna Boczna. Zmienimy w 

budżecie nazwę i w tym roku wykonamy projekt a w następnym roku będzie  realizacja 

zadania. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie, głosując: za-3, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

Ad 3 

 

Wnioski z pobytu w Centrum Integracji Społecznej 
J.Leszczyk – zgłosił uwagę, aby wszelkie prace były wykonywane w pierwszej kolejności na 

rzecz Miasta, które dofinansowuje działalność CIS. 

J.Turnik – przedstawił następujące pytania: 

Do Dyrektora CIS: 
1. W jaki sposób dobywa się dobór firm, jakie są kryteria doboru, ile osób i na czyje 

wnioski kierowano  do CIS, ile osób pracowało,  przez jaki okres i w jakich firmach? 

Do Radcy prawnego: 
2. Dlaczego środki w budżecie Miasta są zapisane na CIS, który nie posiada osobowości 

prawnej, a nie na Przytulisko? 

Do Dyrektora MOPS: 
1. Dlaczego w ramach MOPS Pani Dyrektor nie utworzyła CIS? 

2. Dlaczego MOPS odmawia zasiłków dla osób, które z różnych powodów opuściły CIS? 

 

Wnioski z wizytacji obiektów w terenie 

     Do Burmistrza: 
1. Wyjaśnić sytuację braku osoby kompetentnej do przedstawienia informacji nt. remontu 

i funkcjonowania MOPS, w związku czym Komisja nie uzyskała odpowiedzi na 

nurtujące pytania? 

2. Komisja prosi o uwzględnienie przez Pana Burmistrza w korekcie budżetu 

zabezpieczenia środków na remont sanitariatów  w Przedszkolach Nr 1 i 2. 

3. Komisja prosi o udzielenie odpowiedzi w związku z prowadzeniem grup 6-latków - czy 

obecna baza będzie wystarczająca w celu opieki nad grupami „0”? Za-4 jednogłośnie 

Do Naczelnika Wydz. Rozwoju Gospodarczego i Spraw Społecznych 
1. Komisja prosi o określenie sposobu kierowania osób do DPS, jakie należy spełniać 

kryteria, przez kogo następuje skierowanie, ile osób skierowano w tym roku  

(ewentualne przedstawienie listy osób skierowanych).  

J.Leszczyk – proponował, aby opracować potrzeby miejsca i remontowe na najbliższe 3 lata 

w związku z 6-latkami. 

J.Turnik – prosił o sporządzenie dla radnych tekst jednolitego uchwały budżetowej na 2008 r. 

Ponadto Przewodniczący Komisji poinformował, że na kolejnym posiedzeniu Komisja 

zajmie się zapoznaniem z ofertami z działach sport, kultura, opieka społeczna i  dziedzictwo 

narodowe. 
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Ad 4 
 Radni nie zgłosili żadnych problemów w ramach spraw różnych. 

 

Ad 5 
 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 14.10 
 

zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

Przewodniczący  Komisji 

              

                    Janusz Turnik 


